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Protokół nr XXXI / 17 

z sesji Rady Gminy Brody 

odbytej w dniu 30.11.2017r. 

 
1. Otwarcie obrad XXXI Sesji Rady Gminy Brody. 
 
Przewodniczący Rady  p. Lech Kossak o godz. 900 otworzył obrady XXXI Sesji Rady Gminy 
Brody.  
Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  
Na 15 radnych, obecnych było 12. Radni p. A. Ekstert,  p. Marek Maszkowski, p. Marek 
Rubin usprawiedliwili swoją nieobecność. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jest władna do podejmowania uchwał. 
Spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.   

2. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy Brody. 

Do protokołu nie zgłaszano uwag 
Za przyjęciem protokołu głosowano jednogłośnie. 

3. Informacja Z-cy Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Z-ca Wójta – przekazał radnym sprawozdanie na piśmie w materiałach sesyjnych, oraz 
poinformował o bieżących sprawach:  
- odbył spotkanie w spr. przekazania ścieżki rowerowej Brody – Lubsko, Zarządowi Dróg 
Wojewódzkich. Wskazali kilka problemów związanych  z nawierzchnią . Podjęto ustalenia, że 
do końca maja wykonawca usunie usterki i od 1.06.2018r. ścieżka będzie podlegała Z.D.W. 
- uczestniczył w spotkaniu dot. remontu przedszkola z udziałem osoby, która stworzyła 
program funkcjonalno - użyteczny. 
-  był obecny na spotkaniu w sprawie programu rewitalizacji części naszej gminy. 

M. Tracz spytał czy do końca grudnia zakończy się remont drogi ul. Wolności w Brodach. 

Z-ca Wójta – główne zadania zostaną wykonane, są dodatkowe zadania, które chcemy, by 
przy okazji zrobili np. okablowanie. 
Musimy wystąpić do Konserwatora Zabytków o zgodę na wycięcie starych lip przy 
przystanku, ponieważ są w złym stanie, tam będzie przebiegał chodnik. 

M. Tracz  
- czy ktoś z mieszkańców gminy otrzymał dofinansowanie za zniszczenia spowodowane  
  wichurą 
- czy wystarczy środków na remont przedszkola w Brodach 
- dlaczego będą  rewitalizowane tylko 3 wsie  

Z-ca Wójta – odszkodowania są wypłacane poprzez GOPS. 
Na rewitalizację Wójt wytypował 3 miejscowości. Można to jeszcze skorygować. Będą 
przeprowadzane konsultacje społeczne i wówczas się okaże czy mieszkańcy są tym 
zainteresowani. 
Odnośnie remontu przedszkola - wg rozeznania pani Sekretarz, środków może nie 
wystarczyć.  W piątek będziemy wiedzieli czy kuchnia zmieści się w pomieszczeniu 
planowanym. Jeżeli będziemy musieli dobudować kuchnię to pieniędzy nie wystarczy.  
Musimy trzymać się wskaźników, ponieważ  zależy od nich dofinansowanie. 

M. Tracz – jeżeli będzie trzeba wydać więcej środków, to czy my mamy z czego wziąć? 

Przewodniczący Rady – wówczas należy się zastanowić na komisjach. 

M. Kowalski – prosi o więcej szczegółów dot. spotkania w dn.15.11.2017r.  

Z-ca Wójta – 15.11.2017r.odbyło się spotkanie z udziałem starostów powiatu żarskiego, 
krośnieńskiego, przewodniczącego rady Lecha Kossaka i radnego Marka Tracza.  Tematem  
była droga powiatowa Kumiałtowice – Węgliny oraz droga powiatowa Janiszowice – Mielno.  
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Most w Kumiałtowicach jest drewniany, tymczasowy. Jest szansa, że to się zmieni.  
Z deklaracji Starosty wynika, że  planują remont drogi Janiszowice – Mielno. Jeżeli to nie 
dojdzie do skutku, to  zrobią drogę w Kumiałtowicach. W przyszłym roku powiat Krosno zleci 
wykonanie kosztorysu i projektu budowlanego. Na 2019r. trzeba będzie zaplanować pewne 
środki na ten cel. 
Mamy nadzieję, że w przyszłości zrobią remont drogi do Tuplic.  
 

4 . Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

    podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady  

- 2.11.2017r. – spotkanie z radcą prawym w spr. odpowiedzi na pisma 

- 11.11.2017r. – brał udział w obchodach Święta Niepodległości 

- 15.11.2017r. – uczestniczył w spotkaniu ze starostami  

- 20.11.2017r. – był na posiedzeniu Komisji Budżetu 

- 21.11.2017r. -  uczestniczył w posiedzeniu Komisji Oświaty 

- 23.11.2017r. – w Urzędzie Gminy ustalał porządek obrad dzisiejszej sesji 

M. Kowalski przedstawił wnioski wypracowane przez komisję oświaty. 

M. Tracz- komisja budżetu obradowała 20.11.2017r. Komisja głównie zajmowała się planem 
budżetu, dochodami na 2018r. 
W dniu 15.11.2017r. radny M. Tracz miał dyżur w Urzędzie Gminy, brał udział w spotkaniu  
dot. remontu dróg. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych . 
 
W sesji uczestniczyła Dyrektor Zespołu Szkół p. Barbara Czahajda oraz Dyrektor Biblioteki 
p. Małgorzata Włodarkiewicz. 
Radni otrzymali dokładną informację na piśmie, która była analizowana przez Komisję 
Oświaty. 

M. Tracz spytał czy w szkole wzrasta  czytelnictwo. 

Pani Dyrektor uważa, że czytelnictwo wrośnie ponieważ w ramach realizowanego programu 
zakupiono książki na kwotę 15 tys. zł. Są to nowości, które zachęcą dzieci do czytania. 

M. Tracz – jak rozwiązują sprawy dzieci, które maja trudności z przystosowaniem się do 
klasy. 

Pani Dyrektor – wówczas  przebywają w innej placówce np. w ośrodku terapii. 

R. Janczewski -  zgłosił wniosek o utwardzenie i zabezpieczenie terenu parkingu przy 
szkole. 

R. Łyczakowski – na drodze przy szkole są pasy, dzieci wychodzą ze szkoły z bramki i 
przechodzą na drugą stronę ulicy. Jednak pasy są w innym miejscu. Może należy je 
umieścić przy  wyjściu ze szkoły. 

Przewodniczący Rady proponuje wniosek p. R. Janczewskiego  rozpatrzyć na komisjach. 

Dyrektor Przedszkola poinformowała, że rozpoczęli przewożenie rzeczy z przedszkola do 
szkoły. Od poniedziałku dzieci  będą w 4 klasach w szkole. 
 

6. Podjęcie uchwał w sprawie      

     - stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Brodach, w skład którego wchodzi jedynie  
       Publiczna Szkoła Podstawowa w Brodach im. Stefana Batorego i Gimnazjum im. Adama  
       Mickiewicza  w Publiczną Szkołę Podstawową w Brodach. 

Do powyższej uchwały nie zgłaszano uwag. ( salę obrad opuścił radny M. Kowalski)  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie ( 11 osób). 

     - określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Do powyższej uchwały nie zgłaszano uwag. ( na  salę obrad wszedł radny M. Kowalski)  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie ( 12 osób) 

7. Wnioski i interpelacje radnych. 

R. Janczewski – na komisji oświaty pytał Wójta na jakim etapie są prace związane z 
budową domu dla osób starszych w Zasiekach. Dla niego jest to priorytetowa inwestycja, 
ponieważ  może ona być  miejscem pracy wielu  osób z naszego terenu. 

Z-ca Wójta  - tym zajmował się Wójt osobiście. Deklarował się, że zajmie się tym tematem 
jak wróci do pracy. Z-ca nie zna szczegółów. 

M. Rudnicki  
-  jaki jest stan techniczny autobusu szkolnego, czy ma zmienione opony na zimowe 
-  od kilku lat na terenie gminy działa grupa pasjonatów historii, prowadzą stronę w 
Internecie, ukazując historię  naszego terenu. Współpracują ze stroną niemiecką, promują 
gminę.  Wnioskuje, o  uhonorowanie tych ludzi, może poprzez zaproszenie ich na sesję i 
podziękowanie. 

Pani Sekretarz – autobus szkolny ma założone opony wielosezonowe. Dzisiaj będą 
wymienione klocki hamulcowe. Autobus jest dopuszczony do ruchu. 

M. Tracz  
-  co z równaniem dróg  gminnych, powinny być jeszcze wyrównane, 
- czy były prowadzone rozmowy z energetyką na temat częstego braku prądu. Jeżeli robią 
konserwację to takich sytuacji nie powinno być. 

Z-ca Wójta – na równanie dróg gminnych nie mamy już środków. Podejmie próbę , by coś 
wygospodarować. 
W sprawie oświetlenia ulic rozmawiał z p. Pietrusem . Mamy umowę na oświetlenie i każdy 
sygnał od mieszkańców jest zgłaszany poprzez platformę, a dodatkowo zgłaszamy 
telefonicznie i oni to realizują. 

R. Łyczakowski – na ul. Wolności są zrobione trawniki, ziemię wzięto z pryzmy. Czy za nią 
zapłacili? 

Z-ca Wójta musi to sprawdzić. 
Odnośnie dojazdu do transformatora przy ul. Kilińskiego wielokrotnie zgłaszaliśmy ten 
problem do ENEI jeszcze przed zakupem działki przez osobę fizyczną, ale oni nie podjęli 
żadnych kroków. 

Przewodniczący Rady – często w soboty i niedziele w hydroforni Biecz są awarie i 
mieszkańcy nie mają wody. Na komisjach należy się zastanowić co z tym zrobić. Można 
rozważać dyżury osoby odpowiedzialnej za funkcjonowanie hydroforni. 

M. Tracz – kiedyś proponował, by ta osoba była pod telefonem ale należy mu za to zapłacić. 

Z-ca Wójta – stacja jest bezobsługowa. Ostatnio nastąpiły kłopoty ze sterowaniem. Do tej 
pory nie przyjechał serwis, który powinien to naprawić. 

M. Kowalski – czy istnieje możliwość dowozu sportowców (piłkarzy) na mecze  autobusem 
gminnym. 

Pani Sekretarz – przystępując  do konkursu stowarzyszenie  powinno w ofercie wpisać 
koszty dowozu, a tego nie zrobili. 

Z-ca Wójta proponuje, by przy ustalaniu planu pracy Rady na 2018r. zaplanować 
podsumowanie pracy klubów i zaprosić ich na sesję. 
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M. Kowalski – chcieli to zrobić, lecz nie było żadnego odzewu z ich strony. 

Pani Sekretarz – w kwietniu będą sprawozdania z pożytku publicznego to dobry termin. 

M. Rudnicki – w grudniu jest międzynarodowy dzień wolontariatu, może na 2018r. 
zaplanować spotkanie w ramach promocji. 

Przewodniczący Rady spytał czy już jest zadysponowane mieszkanie w Zasiekach. 

Z-ca Wójta – mieszkania są już rozdysponowane. Pani z Jałowic nie podjęła tematu. 
Mieszkanie przyznano dla osoby z Domu Dziecka. 
 

8. Wolne wnioski 

Przewodniczący Rady otrzymał od mieszkańca Zasiek wniosek o wygaśnięcie mandatu dla 

radnego. Sprawę przekazał do sprawdzenia dla radcy prawnego.  

9. Zamknięcie obrad Sesji.    

O godz. 1015  Przewodniczący Rady p. Lech Kossak  zamknął obrady XXXI sesji. 

Protokołowała 
Mirosława Dudziak 

     

 


